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Zápis č. 30 

ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 1.11.2021 
 

Přítomni: 

Beránek Václav 

Brabec Josef 

Brilová Romana 

Chadzitaskos Goce 

Kölblová Jaroslava 

Kvapil David 

Macháček Martin 

Matys Josef 

Padevět Martin 

Preislerová Štolcová Kateřina 

Šafra Jan 

Vávra Pavel 

Zámyslický Vladimír 

 

Omluveni: Keclík Martin, Vomáčková Vratislava 

 

Hosté: 0 

 

Místo jednání: Obecní úřad, Choceradská 62, 25165 Ondřejov, zasedací místnost 

 

Při zahájení bylo přítomno 11 členů zastupitelstva obce. 

Jednání bylo zahájeno v 18:00 hodin. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil starosta Mgr. Vladimír Zámyslický a konstatoval, že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné.  

 

2. Schválení programu, volba ověřovatelů 

Navržený program jednání:  

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu, volba ověřovatelů 

3. Místní komunikace koupě pozemků 

4. Základní škola 

5. ČOV Turkovice 

6. DSO Vejborka provoz ČOV a kanalizace 

7. Rozpočtové opatření č. 10 

8. Diskuse a různé 

 

 

Hlasování: 

Pro-          11 

Proti -          0 

Zdržel se –  0 

Program jednání byl přijat. 
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Volba ověřovatelů: 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi Romana Brilová, David Kvapil 

 

Hlasování: 

Pro –                 11 

Proti –               0 

Zdržel se –        0 

Ověřovatelé byli schváleni. 

 

 

3. Místní komunikace koupě pozemků 

Jedná  se o tř i pozemky o celkove  vy me ř e 199 m2, kteře  př ile hájí  ke komunikáci Pod Hř is te m á 
jejich vlástnictví  mimo jine  umoz ní  přopojení  ulic Pod Hř is te m á Č ejkovská , v souc ásne  dobe  
má me př edbe z ny  souhlás vlástní ká s přodejem zá 75.000,- Kc .  
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov souhlasí s koupí pozemků parc. č. 2433/14, 2433/15 a 2433/24 k. ú. 

Ondřejov u Prahy, o celkové výměře 199 m2, za cenu 75.000,- Kč a pověřuje starostu obce 

podpisem kupní smlouvy.  

 

Hlasování: 

Pro –                 10 

Proti –               0 

Zdržel se –        1 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

4) Základní škola  

V. Zámyslický informoval o postupu příprav stavby: DSO obdržel Rozhodnutí o registraci akce od 

MŠMT, což nám umožňuje vstoupit do soutěže, ještě očekáváme stanovisko SFŽP k zadávací 

dokumentaci. Vzhledem k vývoji cen na stavebním trhu je třeba předpokládat, že vysoutěžená cena 

bude vyšší než cena stanovená rozpočtem, následně budeme muset řešit dofinancování rozdílu, 

členské obce se již v původně plánovaném financování pohybují na hranici maximálně možného 

zadlužení. 

 

18:20 hod. přišel J. Šafra 

 

5) ČOV Turkovice 

Stavba běží podle plánu. Od 11.11.2021 se začne asfaltovat, tak aby byla možná zimní údržba. 

V průběhu zimy budou práce pokračovat v oblastech, které jsou mimo krajskou silnici. Dokončují 

se práce v ulici Pod Oborou. ČOV má již krov, jsou osazeny dveře a okna, montují se technologie 

do přečerpávacích stanic. 

Příští rok nás čekají tři úplné uzavírky silnic v Turkovicích, každá uzavírka bude trvat cca po 2 

měsících. Jsou zhotoveny veškeré protlaky z Turkovic do Ondřejova.  

 

 

6) DSO Vejborka provoz ČOV a kanalizace 

Řeší se budoucí provozování ČOV, je pravděpodobné, že provozovatelem bude DSO Vejborka, 

která si zasmluvní správce, který by garantoval kvalitu provozu. 

V. Zámyslický a D. Kvapil seznámili zastupitele s možnými podmínkami pro připojení jednotlivých 

uživatelů a zastupitele požádali o zaslání názorů k jednotlivým možnostem.  
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18:35 přišel J. Brabec 

 

7) Rozpočtové opatření č.10 

Starosta předložil návrh rozpočtového opatření č. 10 vč. odůvodnění. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje Rozpočtové opatření č. 10. 

 

Hlasování: 

Pro –                 13 

Proti –               0 

Zdržel se –        0 

Usnesení bylo schváleno 

 

8) Diskuse a různé 

 

V. Zámyslický – územní plán – čekáme na doručení opraveného rozhodnutí ŽP STČK po jeho 

obdržení bude vypsáno druhé veřejné projednání.  

 

R. Brilová – upozornila na zlomený strom pod hvězdárnou 

V. Zámyslický – zajistí odstranění 

 

J. Matys – jak bude pokračovat Pošta Partner v Ondřejově? 

V. Zámyslický – poštu provozuje soukromá firma v obdobném rozsahu jako dosud 

 

J. Kölblová – žádá o dodání čísla popisného a cedule s označením zdravotní středisko, seřízení oken 

a zakoupení záložního zdroje 

V. Zámyslický – seřízení oken mělo být dávno hotové – prověří, máme návrh označení ZS – po 

schválení objednáme, ohledně záložního zdroje udělá poptávku a zjistí jaké náklady by zdroj 

obnášel. 

 

M. Macháček – nesvítí VO v Pražské ulici 

V. Zámyslický – zajistíme opravu 

 

 

Konec zasedání v 19:10 hod. 

        

 

        …………………………….. 

                    starosta obce 

Zapsal:  N. Brabcová 

 

 

Ověřili:  

Romana Brilová 

 

 

 

David Kvapil 


